
 
Rakennus- ja ympäristölautakunnan jäsenten esille ottamat asiat 
 
RAKYL 29.01.2025 § 16    
      
 
 Jäsen Mervi Lipsanen pyysi selvittämään, käyttääkö kaupunki tiesuolassa 

kalsiumkloridia. 
 
 Jäsen Jussi Löppnen pyysi selvittämään, miten voisi sujuvoittaa 

liikennevalojen käyttöä, liikenteen toimivuus sekä ympäristövaikutukset 
huomioiden. 

 
 Molemmat asiat toimitetaan kunnallisteknisille palveluille vastattavaksi. 
 
 
      


